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Πολίτες προσέφυγαν στον Συνήγορο διαµαρτυρόµενοι για µειωµένη πίεση 

νερού στην οδό Μπλέσσα στο ∆ήµο Παπάγου –Χολαργού, γεγονός το οποίο 

προκλήθηκε µετά από εργασίες στο δίκτυο ύδρευσης σε κοντινές οδούς στο ίδιο 

∆ήµο. Αυτό είχε ως αποτέλεσµα την αυξηµένη δυσκολία σε πολύ βασικά ζητήµατα 

της καθηµερινής ζωής των κατοίκων της περιοχής. Επιπλέον, είχαν προκύψει 

επανειληµµένες βλάβες στο δίκτυο µε διαρροές και η περιοχή είχε µείνει χωρίς 

υδροδότηση για µακρά διαστήµατα. Παρά τις διαµαρτυρίες τους προς την ΕΥ∆ΑΠ 

Α.Ε. δεν υπήρξε βελτίωση της κατάστασης. 

Ο Συνήγορος απευθύνθηκε στην ΕΥ∆ΑΠ Α.Ε., η οποία αρχικά την 

ενηµέρωσε ότι κατόπιν αυτοψίας κρίθηκε ότι η πίεση ήταν ικανοποιητική και εντός 

του εύρους που θέτει ο Κανονισµός Λειτουργίας ∆ικτύου Ύδρευσης της Εταιρείας. 

Επιπλέον, ενηµέρωσε ότι η εταιρεία έχει προγραµµατίσει για το µέλλον την εκτέλεση 

νέων έργων ύδρευσης που αφορούν αντικαταστάσεις αγωγών και εγκαταστάσεις 

υδροπαροχών ακινήτων στην περιοχή. 

Παρά την παρέλευση εύλογου χρονικού διαστήµατος χωρίς ουσιαστικές 

ενέργειες εκ µέρους της ΕΥ∆ΑΠ Α.Ε., ο Συνήγορος επανήλθε και ζήτησε τις 

ενέργειες της εταιρείας προς ταχεία αποκατάσταση του προβλήµατος υδροδότησης 

της περιοχής.  

Μετά από αυτή την παρέµβαση, η Γενική ∆ιεύθυνση Ύδρευσης της ΕΥ∆ΑΠ 

Α.Ε. ενηµέρωσε τον Συνήγορο ότι έχει εντάξει την αντικατάσταση του δικτύου 

ύδρευσης στη συγκεκριµένη περιοχή σε τρέχον πρόγραµµα, που πρόκειται να 

υλοποιηθεί µε συγκεκριµένη εργολαβία µόλις ολοκληρωθεί η διαδικασία 

αδειοδότησης από τον οικείο ∆ήµο, εκτιµώντας την έναρξη εργασιών στις αρχές 

Ιουνίου 2017. 

Πρόσφατα, ο Συνήγορος ενηµερώθηκε από τους πολίτες ότι το έργο έχει 

περατωθεί σε µεγάλο βαθµό, οι εργασίες προχωρούν µε πολύ γρήγορους ρυθµούς 

και η πίεση του νερού έχει επανέλθει σε φυσιολογικά επίπεδα. 

 


